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Abstract (en)
[origin: CN106065755A] The invention relates to a corner joint (10) for strips (124,126), especially glass retaining strips. The strips are embeded
into a frame (100), especially a door frame or a window frame, the frame comprises two frame sides (102,104) which are mutually in an angle, the
two frame sides are converged at a corner (106) of the frame (100), wherein the strips (124,126) are respectively embeded into converging joints
(112,114) on inner sides (108,110) of the frae sides (102,104). The coner joint is characterized in that the coner joint (10) comprises a corner piece
(12) and a lug (30), the corner piece can be inserted the corner (106) between the converging joints (112,114) and comprise two abutment surfaces
(26) for engaging the ends of the strips (124,126) to be connected, and the lug can be fastened into the corner (106) below a first edge (116,118)
where the joints (112,114) are converged.

Abstract (de)
Eckverbinder (10) für Leisten (124, 126), insbesondere Glashalteleisten, die in einem Rahmen (100), insbesondere einem Tür- oder Fensterrahmen
einliegen, der zwei in einem Winkel zueinander stehende Rahmenschenkel (102, 104) aufweist, die an einer Ecke (106) des Rahmens
(100) zusammenlaufen, wobei die zu verbindenden Leisten (124, 126) jeweils in einer Fuge (112, 114) an einer Innenseite (108, 110) eines
Rahmenschenkels (102, 104) einliegen, dadurch gekennzeichnet, dass der Eckverbinder (10) ein Eckstück (12) umfasst, das sich in die Ecke (106)
zwischen den zusammenlaufenden Fugen (112, 114) einsetzen lässt und zwei Stoßflächen (26) zur Anlage an den Enden der zu verbindenden
Leisten (124, 126) aufweist, und eine Nase (30), die sich in die Ecke (106) unter dort zusammenlaufende erste Ränder (116, 118) der Fugen (112,
114) einclipsen lässt.
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